
                            

  

TISKOVÁ ZPRÁVA:  
Vsetín, 12.9.2019 
 
Diakonie Vsetín oslavila 15. narozeniny 

Středa 11. září se stala dnem oslav zaměstnanců, dárců, dobrovolníků a dalších přátel Diakonie Vsetín, 
kteří se sešli ve Velkém sále Domu kultury před 17 hodinou. Na programu byly dva hlavní body: slavit a 
děkovat. Celý podvečer se proto nesl v tomto duchu - prostřednictvím děkovné bohoslužby, osobních 
pozdravů hostů nebo společným zpíváním s cimbálovkou Jasénka. A bylo co slavit! Co se za 15 let 
Diakonii Vsetín podařilo? 

„S velkou vděčností a vědomím milosti od Hospodina si připomínáme 15 let trvání střediska Diakonie Vsetín. U 
pomyslné kolébky našeho střediska stály "sudičky", které nám daly do vínku zájem o potřebné, vytrvalost a  
zápal za věc, dobré podmínky pro rozvoj a skvělé pracovníky,“ hodnotí v kostce 15 let existence střediska 
ředitel Diakonie Vsetín Dan Žárský.  

Diakonie Vsetín vyrostla během 15 let z původního půl úvazku na současných 120 pracovníků na hlavní 
pracovní poměr a přibližně 70 pracovníků na dohody, má rozpočet kolem 65 mil. korun a investice kolem 144 
mil. korun. Vybudovala celkem tři domovy pro seniory, pracuje s hodnotami a má jedinečné zkušenosti z práce 
mezi sociálně potřebnými a seniory.  

Mezi hosty, kteří oslovili přítomné z pódia, byli nejvyšší církevní představitelé Českobratrské církve evangelické, 
zástupci veřejné správy, firemní a individuální dárci a dobrovolníci. Synodní senior ČCE Daniel Ženatý 
zavzpomínal na své mládí na Vsetíně a synodní kurátor Vladimír Zikmund, který také na Vsetíně vyrostl, 
poděkoval Janu Davidovi – prvnímu řediteli vsetínské Diakonie i Danu Žárskému, současnému řediteli střediska 
za jejich práci.  
 
Slavnosti se zúčastnila Michaela Blahová zastupitelka a radní Zlínského kraje za sociální oblast a svůj pozdrav 
zaslal i Radek Vondráček, předseda Poslanecké sněmovny ČR: „Rád bych vám z celého srdce poděkoval za 
vaši obětavou a náročnou práci. Děkuji za sebe i za všechny rodiny a jednotlivce, kterým jste do života vrátili 
radost a naději.“ V zaslaném dopise vzpomenul i na svoji osobní návštěvu Diakonie na Vsetíně: „Návštěva u 
vás pro mne byla velmi inspirativní a ovlivnila trvale některé mé názory. Dovoluji si vám alespoň takto na dálku 
popřát, ať vás neopouští entuziasmus a ani v dobách složitějších neztrácíte víru v dobro.“ 
 
Ke gratulantům se připojil i Jan Měrka, v jehož osobě se spojuje jak firemní, tak individuální dárce: 
„Domovy důchodců jsou pomstou dětí za jesle a Mateřské školy. Tak zní jeden starý známý vtip. V případě 
domovů pro seniory Diakonie Vsetín ovšem platí pravý opak. Motto domovů „jako doma“ se totiž odráží jak 
v prostředí, které pro své uživatele budují, tak i v laskavé péči personálu o jejich potřeby. Mít své místo 
v domovech Diakonie Vsetín je výhrou. Pro seniora i jeho rodinu. Práce Diakonie Vsetín mě oslovila, právě 
proto jsem se rozhodl k její podpoře.“ 
 
Pozvání na pódium přijal i Karel Pleskač, dlouholetý dobrovolník Domova Harmonie na Ohradě, držitel ceny 
Křesadlo 2008 se svou vzpomínkou na Mikulášskou nadílku v domově.   
Pak už Velký sál Domu kultury Vsetín patřil zaměstnancům Diakonie. Velké poděkování spolu s rudou růží jim 
postupně předali členové Správní a Dozorčí rady Diakonie Vsetín. Závěrečné rozkrojení dortu, ve tvaru 
Diakonického loga, se stalo pomyslnou tečkou za oficiálním programem, ne však za tím neformálním. „Slavnost 
jsem si moc užila, potěšila mě krásná růže a milé bylo také setkání s bývalými kolegy a kolegyněmi, kteří s námi 
přišli oslavovat,“ hodnotila oslavu Jana Zavřelová, pracovnice Diakonie Vsetín. 
 
„Mrzí nás, že jsme z kapacitních důvodů nemohli k oslavě pozvat stovky dalších dárců, dodavatelů a přátel, 
kteří s námi obětavě spolupracují. Děkujeme za podporu a těšíme se na setkání při dalších příležitostech,“ 
doplnil Žárský.   
 
 
 


